
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č.15/2010 ze dne 15.11.2010
Přítomní: Oppl, Kostial, Zdražil,Šebek,Maňhalová,Breburdová, Michálková
Omluvení:
Ověřovatele zápisu. Maňhalová,Kostial
Jednání zahájeno: l8.00hod

Program jednání:
1. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce v roce 2010.
2. Žádost o vyjádření k umístění sítí a ke smlouvě na věcné břemeno.
3. Vyjádření k PD na stavbu RD p. Zach
4. Žádost fy Aktiv 95

K navrženému programu nebyly vznešeny žádné připomínky ani náměty.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/1/2010
ZO schvaluje navržený program jednání

Zastupitelstvu obce byl předložen zápis z 2.11.2010, kdy bylo provedeno dílčí přezkoumání
hospodaření obce za rok 2010 pracovníky KÚ Středočeského kraje.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/2/2010
ZO se seznámilo se zápisem a ukládá p. Zdražilovi odstranit nedostatky uvedené v zápise a to
nejpozději do 30.11.2010
Hlasování: pro - 7, proti - 0, zdržel se - °
Firma Elmoz podala žádost o vyjádření k vedení nadzemních sítí po pozemcích obce a
navrhuje částku 1 000,- Kč. za zřízení věcného břemene pro ČEZ.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/3/2010
Zast. obce souhlasí s umístěním sítí NN jak je navrženo, ale částka 1 000,- Kč za věcné břemeno
je pro obec nepřijatelná, požadujeme 10 000,- Kč.
Hlasování: pro - 7, proti - 0, zdržel se - °
Pan Zach předložil studii na stavbu RD.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/4/2010
Studie na stavbu RD není v rozporu se schváleným úz. plánem a ZO souhlasí s vypracováním
PD podle této studie.

Společnost aktiv Opava zaslala žádost o souhlas užitím znaku obce na reklamních předmětech.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/5/2010
ZO bere na vědomí tito žádost a ukládá starostovi kontaktovat společnost o podrobnější
informace, cena reklamních předmětů, plánovaný počet vydaných předmětů, výše finanční částky
za poskytnutí souhlasu s užitím znaku obce.
Hlasování: pro - 7, proti - 0, zdržel se - °
Dále starosta informoval zastupitele o úspěšném vyřízení žádosti o proplacení uznatelných
nákladů při rekonstrukci mostku u obchodu. V žádosti nebyly shledány žádné závady a
v současné době již přišla platba od SZIF ve výší 780 000,- Kč. na účet obce.



Byla podána žádost na ROPID ohledně úpravy jízdního řádu na linku PID 469 a to aby spoj č.
13, odjezd od ZŠ Spojovací, odjezd 12.49, byl posunut na 13.00, tak, aby tento spoj stihly i žáci
prvního stupně.

Předsedající seznámil zastupitele s ostatní došlou poštou
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.15/5/2010
ZO bere na vědomi došlou poštu
Hlasování: pro - 7, proti - 0, zdržel se - °

Zapsal: Marcela Michálková
Jednání skončeno: 21.10 hod

Ověřovatelé zápisu:
Jana Maňhalová

Martin Kostiall Augustin Oppl - starosta


